

**Mötesgrupp**

SRRS/Västra

Mötesort

Teams

Mötesdatum

2025-05-28

Starttid

19:30

År/Mötesn

2025/05

Närvarande

Susanne Bermark(ordförande), Hillevi Backman (vice ordförande), Anneli Åkerström (kassör), Ulrika Weber (ledamot).

Anmält förhinder

Gunilla Blomberg(ledamot), Titti Jansson(ledamot), Freya Hall(suppleant), Lina Jernström(suppleant).

44. Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

44.1. Val av protokollförareHillevi Backman utsågs till protokollförare vid dagens möte.**44.2. Val av protokolljusterare**Ulrika Weber utsågs att justera protokollet från dagens möte.**44.3. Godkännande av dagordning****45. Föregående mötesprotokoll****46. Rapport AU****47. Bordlagda ärenden****48. Inkomna ärenden****49. Ekonomiärenden**

Anneli informerade att det i dagsläget finns ca. 30 000 kr i kassan. Hon tycker inte att det är nödvändigt för oss att betala för tjänsten Wisma numera Spiris med tanke på den begränsade ekonomi som vi har. Anneli vill använda sig av excel fil istället. Hon inväntar grönt ljus från Jessica.

50. Medlemsärenden**51. Aktiviteter**

Vi pausar alla aktiviteter. Återkommer till hösten.

52. Övriga ärenden**Justeras mötesordförande**

Susanne Bermark

Justeras protokolljusterareUlrika Weber **Protokollförare**



Mötesgrupp

SRRS/Västra

Mötesort

Teams

Mötesdatum

2025-05-28

Starttid

19:30

År/Mötesn

2025/05

Närvarande

Susanne Bermark(ordförande), Hillevi Backman (vice ordförande), Anneli Åkerström (kassör), Ulrika Weber (ledamot).

Anmält förhinder

Gunilla Blomberg(ledamot), Titti Jansson(ledamot), Freya Hall(suppleant), Lina Jernström(suppleant).

-

Susanne har inte fått svar från domaren. Hon fortsätter att nysta i problemet.

Ringsekreterarna är bokade och klara. Anmälan till utställningen ligger på hemsidan. Alla måste jaga sponsorer.

Anmälningsavgiften till utställning har höjts med 50 kr i varje klass.

Förslag finns att utställningen på bissen ska vara en dag. Dag 2 kan exempelvis fyllas med olika aktiviteter. Förslaget har väckts p.g.a. minskat intresse för utställning.

Ulrika undrade hur man har tänkt angående ändrad poängbedömning på viltspårlistan. Om man vill delta i samtliga regioners DM måste regionerna ha olika tävlingsdatum. Susanne tar frågan vidare till samverkansmötet.

Ulrika föreslog att vi redan nu skulle boka DM viltspår 2026 i Karlstad vilket vi beslutade att göra.

Fördelning av utställningsposter beslutas på nästa möte.

53. Nästa styrelsemöte

Nästa möte 16/6 kl.19:30

54. Mötets avslutande

Ordföranden tackade alla närvarande och avslutade mötet.

Justeras mötesordförande

Susanne Bermark

Justeras protokolljusterare

Ulrika Weber Protokollförare